



Brugge

College of Europe
Collège d'Europe



Natolin

The Ministry for EU Affairs in Turkey, in conjunction with the private sector and NGOs, offer scholarships to university graduates from Turkey.

The Ministry for EU Affairs in Turkey, in conjunction with the Turkish private sector and Turkish NGOs, offer a number of scholarships to graduates of Turkish nationality for post-graduate studies to its Bruges or Natolin (Warsaw) campus during the academic year 2011-2012. The initiative was taken in order to train qualified EU experts and future Turkish Eurocrats.

These scholarships cover academic expenses, accommodation, meals and travel costs.

Interested graduates are invited to send their application to the Admissions Office.

The deadline for submission of applications is 28 February 2011.

For more information concerning the College please consult our website

www.coleurope.eu

Admissions Office

College of Europe
Dijver 11
BE-8000 Brugge
Belgium



Brugge

College of Europe
Collège d'Europe



Natolin

Le Ministère turc des Affaires européennes offre, conjointement avec le secteur privé ainsi que des ONG, des bourses d'études à des diplômés universitaires originaires de Turquie.

Le Ministère turc des Affaires Européennes offre, conjointement avec le secteur privé turc ainsi que des ONG, un certain nombre de bourses d'études à des diplômés universitaires de nationalité turque. Ces bourses concernent les deux campus du Collège d'Europe à Bruges et à Natolin (Varsovie) pour l'année académique 2011-2012. Cette initiative a été prise dans la perspective de former des experts qualifiés dans les matières européennes, ainsi que de futurs eurocrates turcs.

Ces bourses d'études couvrent les frais d'inscription, le logement en résidence, les repas ainsi que les frais de déplacement.

Les diplômés universitaires sont invités à envoyer leur candidature au Bureau d'admission.

La date limite pour le dépôt des candidatures est fixée au 28 février 2011.

Pour plus d'information concernant le Collège, veuillez consulter notre site

www.coleurope.eu

Bureau d'admission

Collège d'Europe
Dijver 11
BE-8000 Brugge
Belgique